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Pani 
Karolina Sadowska
Radna Rady Miasta Kalisza 

Szanowna Pani Radna,

w  odpowiedzi  na  interpelację  w  sprawie  budowy  ulicy  Pogodnej  informuję,  że
w  bieżącym roku planowane jest ponowne złożenie wniosku o dofinansowanie realizacji
odcinka  ul.  Pogodnej  o  długości  250  mb  ze  środków  Województwa  Wielkopolskiego
przeznaczonych  na  budowę  dróg  dojazdowych  do  gruntów  rolnych.  W  przypadku
uzyskania dofinansowania inwestycja ta ma być realizowana w 2025 roku.
 
Budowa chodnika w ul. Pogodnej (w pierwszej kolejności od strony ul. Gościnnej) wymaga
w pierwszej  kolejności  zabezpieczenia  środków  finansowych  w  budżecie  Miasta  Kalisza
na opracowanie  dokumentacji  projektowej,  uzyskanie  uzgodnień  i  zezwoleń,  a  następnie
kolejnych  środków  na  realizację  robót  budowlanych  oraz  wykup  terenu  pod  planowaną
inwestycję.  Na  terenie,  którym  Miasto  obecnie  dysponuje,  nie  jest  możliwa  budowa
chodnika.  Ponadto  zadanie  to  wymaga  także  budowy  kanalizacji  deszczowej
w  ul.  Pogodnej  w  celu  zapewnienia  odwodnienia  drogi  i  trwałości  wykonanych
nawierzchni. Wobec  znaczących  kosztów  przygotowania  i  realizacji  wnioskowanej
inwestycji, a  także  biorąc  pod  uwagę  prowadzone  i  zaplanowane  inwestycje  drogowe,
podjęcie działań w tym zakresie obecnie nie jest możliwe.

Z wyrazami szacunku
                                                                             Prezydent Miasta Kalisza

/…/
Krystian Kinastowski
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Radna Rady Miasta Kalisza 
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Interpelacja 
w sprawie budowy ulicy Pogodnej 

 
 
Szanowny Panie Prezydencie, 

Ulica Pogodna stanowi połączenie pomiędzy osiedlem Szczypiorno, sołectwem 
Sulisławice-Kolonia oraz sołectwem Sulisławice.  Jest ona również ciągiem komunikacyjnym 
służącym dużemu gronu działkowców posiadających swoje działki rekreacyjne na terenie 
Szczypiorna. Bardzo ważne jest więc, by jej stan pozwalał na bezpieczne przemieszczanie się 
pieszych, rowerzystów oraz samochodów. Niestety, pomimo uzyskania dofinansowania do 
budowy kolejnego odcinka przedmiotowej ulicy oraz zabezpieczonych środkach w budżecie 
miasta, w poprzednim roku nie udało się wyłonić wykonawcy – ostatnie prace drogowe  
(III etap) prowadzone były w roku 2020. 

Wobec powyższego zwracam się do Pana Prezydenta z prośbą o podjęcie działań 
mających na celu wykonanie nawierzchni bitumicznej na ul. Pogodnej na brakującym odcinku 
oraz wykonanie chodnika na tej ulicy – w pierwszej kolejności od strony ulicy Gościnnej. 

Działanie to nie tylko skutkowało będzie lepszym skomunikowaniem trzech jednostek 
pomocniczych miasta, ale także w sposób znaczący wpłynie na poprawę bezpieczeństwa 
wszystkich użytkowników tej drogi. 

Z wyrazami szacunku 

Karolina Sadowska 

                                  

      Radna Rady Miasta Kalisza 

 


